



HSBC  滙豐

滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

滬式遼參套餐(2位起) Jiang Nan Designated Set Menu (a minimum of 2 diners)

優惠價每位
Special price
per diner:

港幣 **268** 元
HK\$

江南三色拼盤
(千層青瓜卷/秘製酒糟蛋/陳皮燻魚)
3-kind appetiser
(Pickled cucumber rolls/homemade wine flavored egg/
smoked fish)

蕪菜魚丸湯 或 酸辣海鮮羹
Homemade fish balls and junsai soup
or Hot and sour seafood thick soup

蔥燒原條遼參
Braised whole sea cucumber with scallion

無錫肉骨頭
Braised pork ribs Wuxi style

黑豚肉小籠包
Steamed black guinea pork dumplings (Xiao Long Bao)

慈禧豌豆黃
Imperial pea pudding

5/4/2017 - 30/6/2017

優惠不適用於2017年4月14至17日、5月1、3、13、14、30日及6月17、18日。優惠不可與其他推廣優惠同時使用。另收加一服務費及茶芥。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is not applicable from 14 to 17 April, 1, 3, 13, 14, 30 May and 17, 18 June 2017. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. Subject to 10% service charge and charge for tea and condiments. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！Borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發 Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited



HSBC  滙豐

滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

江南風味4人套餐 Jiang Nan Designated Menu for 4 diners

優惠價
Special price:

港幣 **698** 元
HK\$

江南四色前菜拼盤

(秘製酒糟蛋/話梅鮮山藥/香蔥海蜇花/揚州香肴蹄)

4-kind appetiser

(Homemade wine flavored egg/plum-pickled fresh yam/jelly fish bulb tossed with scallion oil/sliced pork terrine)

杭州火腫神仙鴨

Double-boiled duck soup with handmade fish balls

松子燒桂魚 或 酒釀丸子燒桂魚

Deep-fried Mandarin fish with sweet and sour sauce
or Braised Mandarin fish with rice wine sauce

百頁結紅燒肉 或 東坡肉配荷葉餅

Braised pork belly with bean curd knot
or Braised pork belly served with lotus buns (Dong Po Rou)

樟茶鴨 (半隻)

Smoked duck with camphor wood and tea leaves (half)

杞子魚湯浸時蔬

Simmered vegetable in fish broth

黑豚肉小籠包

Steamed black guinea pork dumplings (Xiao Long Bao)

5/4/2017 - 30/6/2017

優惠不適用於2017年4月14至17日、5月1、3、13、14、30日及6月17、18日。優惠不可與其他推廣優惠同時使用。另收加一服務費及茶芥。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is not applicable from 14 to 17 April, 1, 3, 13, 14, 30 May and 17, 18 June 2017. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. Subject to 10% service charge and charge for tea and condiments. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！Borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發 Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited